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[Boligministeren.] 
Jeg kan sluttelig tilføje på hr. Svend Hau- 

gaards spørgsmål, at jeg naturligvis vil være 
opmærksom på de steder, hvor disse pro- 
blemer opstår, og også vil optage forhand- 
linger for at søge at løse disse problemer, 
som vi jo allerede har stået midt i. Der har 
været mange sager af den karakter, som 
her nævnes. 

Ministeren for forureningsbekæmpelse 
(Kampmann): Jeg skal ikke yderligere ud- 
dybe problematikken omkring forholdet 
mellem sikringen af det ydre miljø og den 
fysiske planlægning, idet jeg kan henvise til 
boligministerens redegørelse og særlig til de 
meget dybtgående forhandlinger af denne 
problemstilling, som har fundet sted i ud- 
valget, og som jo også har fundet udtryk i 
betænkningen ved anden behandling. 

Jeg skal alene koncentrere mig om de 
sidste betragtninger hos hr. Svend Haugaard 
omkring vigtigheden og nødvendigheden af, 
at så stor en del af folketinget positivt bak- 
ker op bag denne meget omfattende og 
meget indgribende lov, formentlig en af de 
vigtigste herhjemme i mange år. Jeg har 
taget til efterretning, at det radikale venstre 
og måske enkelte andre partier ikke kan 
stemme for lovforslaget, men vil undlade at 
stemme i betragtning af det positive sigte, 
og det glæder mig, at man, uanset at man 
ikke kan stemme for lovforslaget, positivt 
vil bakke loven op i det videre virke. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 98 stemmer; 72 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om vandforsyning og lov om of- 
fentlige veje. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
156) findes i tidenden sp. 6877). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 168 stemmer. 

Forman den: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af vandløbsloven. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
157) findes i tidenden sp. 6878). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 168 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Redegørelse af ministeren log, offentlige 
arbejder. 

(Redegørelse nr. IX). 

Ministeren for offentlige arbejder (Kamp- 
mann): Det er en meget langvarig udred- 
nings- og forhandlingsproces, som finder sin 
foreløbige afslutning med indgåelsen af de to 
aftaler mellem Danmark og Sverige om faste 
Øresundsforbindelser og om benyttelse af 
svensk luftrum for flytrafikken på Salt- 
holmlufthavnen. 

Jeg skal ikke her give en detaljeret over- 
sigt over de fælles dansk-svenske udrednin- 
ger gennem årene af disse forhold, men blot 
erindre om, at den første betænkning, 홢Øre- 
sunclsforbindelsen", kom i 1962. Den efter- 


